
Město Šlapanice 

Zápis z jednání komise RM

Název KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK

Datum konání 17. 9. 2015

Místo konání HASIČSKÁ ZBROJNICE

Přítomní členové B. Heinz, D. Chudoba, R. Peška, M. Řezníček, M. Velan, J. Zeman 

Hosté

Omluveni R. Ivičič, P. Petřík

Program probíhající úkoly, úkoly z rady města, zpětná vazba, různé

Obsah

1. Úvod, prezence, seznámení přítomných s programem schůze.
2. M. Velan do příštího zasedání vypracuje dosavadní bilanci komise - přehled námětů řešených,

splněných atd.
3. Členové komise se zúčastnili karnevalového průvodu jako asistence při regulaci dopravy.
4. R. Peška seznámil přítomné s průběhem prací na pasportu dopravního značení, které se již blíží

ke konci. M. Velan mu dodá náměty členů komise a občanů.
5. Místní orientační značení – úkol pro všechny členy: Zmapovat situaci, navrhnout řešení a najít  

příp. dodavatele.
6. MěÚ dodal přehled placených parkovacích míst a výnosu z nich. 
7. Parkovací stání na pozemku města budované občany na vlastní náklady: Komise navrhuje

povolení těchto staveb za dodržení jasných a jednotných pravidel (zjednodušené, unifikované
ohlášení, označení, jednotná tvář, za péči a vybudování odpuštění poplatků na x let + podmínka
navrácení do pův. stavu a možnost změn či likvidace při rekonstrukci ulice. Příslušný odbor
MěÚ by měl zajistit soulad podmínek se zákony.

8. M. Velan obdržel několik námětů od občanů týkajících se dopravy. Všechny byly probrány a
budou zapracovány do místních úprav a pasportu (M. Velan dodá R. Peškovi písemně a v kopii
všem členům komise se zápisem).

9. Z MěÚ byl přeposlán dopis občanky z ul. 8. května stěžující si na provoz v ulici. J. Zeman díky
osobní známosti kontaktuje dotyčnou se stanoviskem komise, M. Velan sdělí stanovisko
úřednici MěÚ a řešení bude zapracováno R. Peškou do pasportu.

10. M. Velan informoval, že ZM schválilo „protihlukovou vyhlášku“, kterou komise nedoporučila
jako nepotřebnou.

11. Úkol od MS Klašky: Komise obdržela plán zimní údržby města z roku 2014, k němuž má dodat
případné připomínky, neboť se blíží zimní období. M. Velan rozešle členům. 

12. Komise navrhuje doplnit rozhledové zrcadlo z ul. Na poříčí na ul. Riegrovu.
13. Obecná diskuse – stav MP a kamer. systému (zodpoví O. Krištof na příštím zasedání) a různé

jiné.

Trvající témata: ul. Zemědělská, články do ŠZ, krajský bezpečnostní projekt, dopravní koncepce

Vyhotovil: Michal Velan


